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Geachte mevrouw Heijnen, 

 

Sinds begin van dit jaar staat Koninklijke Nederlandse Slagers (KNS), de 

branchevereniging voor de ambachtelijke slagers in nauw contact uw Ministerie over de 

‘Single Use Plastics’-regeling (SUP), die per 1 juli een nieuwe fase ingaat. Doel is om met 

deze wetgeving de hoeveelheid plastic te beperken om milieuwinst te behalen en 

zwerfafval te beperken. Een doelstelling die wij onderschrijven. Echter, deze regeling is 

te complex, onduidelijk en daarmee niet werkbaar voor het ambachtelijk mkb-bedrijf. Via 

deze brief luidt KNS de noodklok met als doel de grote complexiteit en enorme regeldruk 

te beperken.  

 

SUP in de praktijk 

Slagers leveren een diversiteit aan producten die deels verpakt zijn of ter plekke verpakt 

worden. De verpakking heeft tot doel de voedselveiligheid te behouden en/of lekkage te 

voorkomen. Sommige producten moeten door de consument elders worden bereid, 

andere niet. Per product (in verpakking) zijn er een 5-tal beïnvloedende factoren die 

mede bepalen of iets wel of geen SUP is. Als het een SUP is moet er plastic-bijdrage 

gevraagd worden en een alternatief (of bring-your-own) worden aangeboden: 

 

- Heeft het product een verdere bereiding nodig? 

- Zit het product al in de verpakking of wordt het ter plekke ingeschept? 

- Is voor minder dan twee personen of voor meer? 

- Wat is het type verpakking? Een zakje of een bakje? 

- Waar consumeer je het product? 

 

Naast de beantwoording van deze vragen geldt hier nog de subjectiviteit van beoordeling 

waardoor een type verpakking soms wel en soms niet als SUP wordt aangemerkt. De SUP 

die echt duidelijk is, is de beker vanuit de koffiecorner van de slager. Een bijzonder 

complex traject voor het ambachtelijk bedrijf met als gevolg een onduidelijke instructie 

richting medewerkers en uitleg richting consumenten over de SUP en het te verrekenen 

bedrag.  



 

Vanwege de complexiteit wordt al enige tijd gewerkt aan communicatie om de wetgeving 

uit te leggen aan de retail.  

Eind vorige week is de concept-eindversie van deze communicatie ontvangen die de 

detaillist, zoals de slager, helderheid moet verschaffen over de regeling en de effecten 

voor zijn bedrijfsvoering. De conclusie is dat de regeling te complex is om redelijkerwijs 

te verwachten dat een ambachtelijke ondernemer dit begrijpt. Deze wetgeving is naast 

onuitvoerbaar een enorme bron van onnodige regeldruk. 

 

Slagers verkopen heerlijke verse producten om thuis te bereiden of thuis direct te 

consumeren. De verpakkingen van deze lekkernijen komen zelden in het zwerfaval 

terecht omdat ze nauwelijks on-the-go worden geconsumeerd. Het doel heiligt niet de 

middelen maar leidt wel tot verdere verzwaring van administratieve lasten in een 

branche die al onder druk staat. 

 

Wij komen graag met u in gesprek over een meer passende regeling voor de 

ambachtelijke versdetaillist die een verscheidenheid aan producten en verpakkingen 

gebruikt. Overigens is het hierboven geschetste probleem ook relevant voor bakkers, 

groente- en visspecialisten en andere versdetaillisten. Zij onderschrijven daarom ook 

deze brief.   

 

U bent van harte uitgenodigd bij een ambachtelijke slager om de praktijk te zien, 

hierover in gesprek te gaan en gezamenlijk tot een oplossing te komen. Aansluitend 

hierbij de oproep om het toezicht op de slagers uit te stellen tot er een praktisch 

uitvoerbare oplossing is. 

 

Gezien de ingangsdatum van de wetgeving per 1 juli verzoeken wij om op korte termijn, 

bij voorkeur binnen een week, een reactie op onze uitnodiging dan wel uitstel van 

toezicht te krijgen. Wij kijken uit naar uw reactie  

 

Koninklijke Nederlandse Slagers 

 

 

 

 

 

 

 

Marian Lemsom 

Directeur 

 

Deze brief wordt onderschreven door: 

 

 

 

 

 

 

 


